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ČESKO: Rozhlédnete li se kolem sebe, musíte si připadat jako ve zlém snu. Dle naprosto
všech indicií nás čeká skutečně velmi těžké období. K moci se dostali šílenci, jímž chybí zdravý
úsudek a logické myšlení, také respekt k platným zákonům. Navíc si někteří z nich vzali do hlavy, že
prostě náš svět zničí jen proto, aby prosadili ten svůj. Prostý jednotlivec i celé národy se dostali do
pozice srovnatelné s postavením otroků či poddaných. Nejhorší je, že velká část našich občanů, a
není to jen výsadou České republiky, se v tom našla a doslova napomáhá režimu v likvidaci svobod,
práv a demokracie.

Momentálně je největším mediálním hitem covid. Agresivita covidové mafie se stupňuje a
paradoxně vede k tomu, že jí řada lidí podléhá. Stojí ve frontách na vpich, aniž by byli schopni
vnímat stále větší množství informací, které by je od tohoto kroku měly odradit. Přestože je stále
evidentnější, že celá pandemie žádnou pandemií není a došlo k neskutečnému podvodu na lidstvo,
její strůjce opustil strach z následků chování hodného diktátorů a nadále utahují šrouby. Na
Slovensku policisté mlátí lidi a ministr vnitra se o občanech vyjadřuje natolik hanlivě, že by měl být
okamžitě cílem trestního stíhání týkajícího se nenávisti vůči skupině obyvatel. Navíc se ukázalo, že
sestra slovenského velmi vlivného infektologa Krčméryho Maria Noskovicova pracuje 25 let ve
společnosti Pfizer, momentálně jako v top managmentu jako ředitelka klinického zkoušení pro
Českou i Slovenskou republiku. Opět jde o velmi propracované spojení státu, médií a
farmaceutického koncernu. Podobné kontakty vnímáme u našich ,,expertů“ na covidovou
problematiku, například u Prymuly, Maďara a mnoha jiných. Jde jen o další důkaz toho, že o zdraví tu
nikomu nejde, zato kolotoč peněz se točí na plné obrátky.

U nás dochází k extrémnímu nárůstu tlaku na neočkované. Je připravena nová vlna
propagandy, kde budou natáčeny klipy plné umírajících. Připomíná to topící se migranty filmované
na mělčině, samozřejmě za účasti herců. Nebo vojenskou kolonu v Itálii s rakvemi, naštěstí, jak se
nakonec ukázalo, prázdnými. Stávající ministr zdravotnictví Vojtěch vypouští jednu perlu za druhou.
Například se mají nechat očkovat ti, kteří prodělali covid a mají protilátky. To i přesto, že je naprosto
evidentní, že přirozené protilátky fungují nejen dostatečně, ale dokonce mnohem lépe než jakákoliv
vakcína v kterémkoliv množství. Doktor práv je tak samozvaným odborníkem, jemuž musí vědomosti
o lidském zdraví závidět kdejaký lékař. A aby lidé poslouchali, jsou na pořadu další šikanózní
opatření. Ve školách budou opět děti testovány invazními PCR testy, v restauracích se nadále bez
potvrzení bezinfekčnosti, o kterém si můžete myslet cokoliv, jen ne to, že o něčem vypovídá, stále
nenajíte a navíc od 22.11.2021 dojde na omezení v maloobchodu a ve službách, které známe z dob
posledního lockdownu. To zatím moc lidí neví. Dá se očekávat, že i na ten záhy dojde, expirace
vakcín totiž brzy skončí. Navíc, jak už víme déle, evropské vlády pracují koordinovaně, takže to, co se
už nyní děje v Rakousku, Itálii, Francii či Německu, se v určité podobě záhy objeví i u nás. Co už tu
je, je stěhování vysokoškolských studentů z kolejí, na kterých se musí prokazovat QR kódem či téměř
každý den absolvovaným nicneříkajícím, ovšem náležitě předraženým testem.

Určitá zbabělost lidí v posledních dnech podléhajících kampani a doslova fanatismus těch,
kteří s napětím čekají na 3.dávku, přičemž jim média dělají radost tím, že začala hovořit o čtvrté
a nepovažují ji už za konečnou, snižují pravděpodobnost výrazného odporu zbytku občanů předběžně
plánovaného na 17.listopadu. Snižující se počet lidí neochotných převzít na sebe veškerá rizika
plynoucí z aplikace experimentálního mixu je skličující, bohužel vzhledem k české povaze očekávaný.
Není to poprvé, kdy kolaborující vrchnost uplacená tučným zahraničním bakšišem prosazuje cizí
zájmy a lid pod jejím vlivem ztrácí hrdost a statečnost. Navíc propagandou zmanipulovaní se
dostávají do pozice protěžovaných a absolutně se vytrácí jejich kolegialita jak k svým přátelům,
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rodinným příslušníkům, spolupracovníkům, tak i k cizím lidem z řad neočkovaných. Naopak se proti
nim staví a vcelku drsně je atakují. Je třeba si uvědomit, že tomuto stavu přispívá chování všech,
které řadíme ke covidomafii.

Dalším krokem je snaha urychlit schvalování pseudovakcín pro aplikaci dětem nad 5 let.
Pokud ani toto lidem, respektive rodičům, neotevře oči a budou ochotni přistoupit na vražednou hru
týkající se už nejen dospělých, ale i dětí, pak to bude jen další potvrzení stávajícího šílenství
vedoucího k diktatuře a genocidě. Není nic, co by se momentálně jevilo být pozitivním. Dva roky,
pouhé dva roky trvalo elitám vmanévrovat svět do existenční a morální krize. Kolik let to potrvá a
komu se podaří toto záměrné tápání ukončit? A obdiv těm, kteří se z toho všeho nesloží.
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